
Verslag van de vergadering van het presidium, gehouden op 28 november 2023 in de B&W 
kamer van het gemeentehuis 
 
Aanwezig: 
De heer F.L.J. van der Meijden   voorzitter 
Mevrouw L.P. Engels - Strijbosch   lid 
De heer M.H.A. Tijssen   lid   
Mevrouw N.A.J.M. Otten   lid 
Mevrouw A.J.M. van de Ven – Vogels  lid 
De heer F. van Zeeland   lid 
De heer J.C.M. Verschuren   lid 
Mevrouw J. van de Ven   secretaris 
De heer R. van Heijnsbergen   griffier 
De heer J. van den Berg   plv. griffier 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de avond. 
  
2. Afsprakenlijst 17 oktober 2023 
De beeldvormende avond van 6 december a.s. wordt gevuld met een themasessie over de 
Omgevingswet en een beeldvormende sessie over het snelfietspad. 
De afsprakenlijst wordt vastgesteld. 
 
3. Invulling thematische avond van 30 november 2023 
De thematische avond wordt het eerste uur ingevuld met het thema veiligheid en handhaving. 
Het tweede uur gaat het over integriteit. De heer P. Schokker zal over integriteit een 
interactieve presentatie verzorgen. 
 
4. Vaststelling voorlopige agenda Beeldvormende avond, commissies Ruimtelijke 

Zaken en Sociale en Algemene Zaken van resp. 6, 13 en 14 december 2023 
Beeldvormende avond 6 december: 
Met de opzet voor de invulling van de beeldvormende avond wordt ingestemd. Er wordt 
eerdaags een raadsinformatiebrief uitgegeven over de keuzetracé ’s in Laarbeek. Het rapport 
over de conclusie wordt dan met de raad gedeeld. Bedoeling is in het voorjaar de verschillende 
tracémogelijkheden te gaan bekijken. 
Commissie Ruimtelijke Zaken 13 november 2023: 
Voor de commissie Ruimtelijke Zaken wordt toegevoegd agendapunt 16 ‘Voorstel om geen 
zienswijze in te dienen op de Samenwerkingsovereenkomst regionale mobiliteit’. 
Bij agendapunt 13 ‘Groenplan Laarbeek 2023’  komt een presentatie. Toegezegd wordt dat deze 
presentatie ter voorbereiding wordt toegezonden. 
Voor de agendapunten 9 tot en met 13 zal eerst een toelichting worden gegeven. 
Commissie Sociale en Algemene Zaken van 14 november 2023: 
Geen opmerkingen. 
 



 

5. Evaluatie raadsvergaderingen van 9 en 23 november 2023. 
Raadsvergadering 9 november 2023: 
De voorzitter geeft aan dat hij (ter voorbereiding op deze evaluatie) daags na de 
raadsvergadering bewust een informele belronde heeft gepleegd met de fractievoorzitters en de 
heer Peeters, met als doel de goede relaties te bestendigen en de goede sfeer te onderhouden. 
Er wordt vervolgens gesproken over het gebruik van de motie van treurnis zoals deze door de 
PvdA fractie is ingediend. Mevrouw Engels heeft de reacties op de door haar ingediende motie 
als onprettig ervaren. Kennelijk is de bedoeling van de motie niet duidelijk overgekomen. Het 
was niet haar bedoeling om de inhoud te bespreken maar om haar teleurstelling uit te spreken 
over het proces en daarmee een punt te zetten. 
De overige leden zijn van mening dat de motie niet los gezien kan worden van de inhoud en dat 
het instrument een te zwaar middel is voor het doel wat zij voor ogen had. De motie heeft dan 
ook tot veel onbegrip geleid.  
De voorzitter spreekt ook van een zwaar middel waarin woorden zijn gebruikt die geen recht 
doen aan de realiteit. Dit werkt ook door in de onderlinge verhoudingen. 
Raadsvergadering 23 november 2023: 
Over het agendapunt Piet van Thielplein waren vragen over de gevolgde procedure. Het proces 
is begonnen met een beeldvormende avond en de gedachte leefde dat er ook nog geen 
besluitvormingstraject zou komen. Ook zijn er door ondernemers en omwonenden signalen 
afgegeven dat zij zich onvoldoende gehoord voelen en niet zijn uitgenodigd voor overleg. 
Het agendapunt ging feitelijk alleen over het vrijgeven van de benodigde budgetten. 
Het project is behandeld als iedere reguliere casus als het gaat om aanleg van riolering en 
dergelijke. De omgevingscontext is hier echter anders en daarop dient geanticipeerd te worden. 
Het project heeft grote gevolgen voor de ondernemers. In het samenspel tussen ambtelijke 
organisatie en bestuurder is niet alles vlekkeloos verlopen. Het is voor alle betrokkenen een 
leerproces geweest. 
 
6. Evaluatiebeeldvormende avond van 14 oktober, commissie Sociale en Algemene 

Zaken van 25 oktober en commissievergaderingen Ruimtelijke en Sociale en 
Algemene zaken van 15 en 16 november 2023. 

Over het voorzitterschap van de commissie Sociale en Algemene Zaken worden verschillende 
opmerkingen gemaakt. De professionaliteit vraagt aandacht. De voorzitter en griffier gaan de 
voorzitter van de commissie hierbij helpen. 
Opgemerkt wordt dat de beantwoording van technische vragen soms laat wordt ontvangen, 
waardoor die niet met de achterban gedeeld kan worden. De CDA fractie krijgt veel vragen uit 
de achterban waardoor die vragen soms in de commissievergadering alsnog moeten worden 
ingebracht. 
 
7. Jaarplanning 
De toelichting op de omgevingsvisie kernen kan plaatsvinden op 9 januari. De volgende 
vergadering zal een nieuwe jaarplanning op de agenda komen. 
 
8. Evaluatie vergaderstructuur 
Samengevatte conclusies/opmerkingen/suggesties over: 



 

a. Beeldvormende avonden en thematische avonden: 
- Beeldvormde en thematische onderwerpen lopen soms door elkaar heen. 
- Voorstel is benaming er af te halen en presidium bepaalt invulling. 
- Thematische avond kan beter informatieve avond worden genoemd. 
- Invloed raad op stukken die worden besproken in beeldvormende avond is minimaal. 

Stukken zijn al gereed voor behandeling in raad. Voorstel is beeldvormend deel naar 
voren te halen in de vergadercyclus zodat inhoudelijk ook nog invloed mogelijk is. De 
raad moet, bij onderwerpen die zich daarvoor lenen, tijdig in positie worden gebracht 
zodat kaders gesteld kunnen worden. 

- Van belang is dat de raad tijdig weet welke onderwerpen in de planning zitten zodat men 
invloed heeft op het behandelproces. 

- Van de raadsleden wordt verwacht dat ook zij hierin regie nemen. 
- Het onderscheid beeldvormend of thematisch leidt tot onduidelijkheid over wie wel of 

niet mag aanschuiven. 
- Het meer betrekken van inwoners en achterban is niet van de grond gekomen. 
- Vergaderdruk is (gevoelsmatig) niet minder geworden. 
- De nieuwe vergaderstructuur is te veel overgelaten aan college en organisatie. Het 

Presidium moet hierin meer de regie nemen. Een beeldvormende avond is afhankelijk 
van de jaarplanning. Het presidium zal de jaarplanning anders moeten gaan bekijken, 
bijvoorbeeld eerder vaststellen.  

b. Technische vragen: 
- Prima dat veel vragen aan de voorkant worden beantwoord. 
- Recht op stellen van technische vragen tijdens de commissievergadering blijft ondanks 

de gemaakte afspraken. Gevolg is wel dat de beantwoording daarvan schriftelijk en op 
een later moment plaatsvindt. 

- Afspraak vraagt discipline van fracties om vragen tijdig te dienen. 
c. Rol voorzitters: 
- Doel is om professioneel leiding te geven aan het vergaderproces. 
- De mogelijkheid bestaat om voorzitters een training te geven. 
d. Planning cyclus: 
- Houden vast aan 6-weekse cyclus maar dat past niet altijd. 
- Vakantieperiodes bepalen voor deel ook de planning. 
- Er zijn niet meer cycli dan in voorgaande jaren. 

De griffie komt met een aanvullende notitie over de aanpassing van de vergaderstructuur die 
aan het presidium zal worden voorgelegd en vervolgens zal worden gedeeld met raad, college, 
burgercommissieleden en organisatie. 
9. Wat verder ter tafel komt. 

Gevraagd wordt of de geheimhouding op de grondaankopen Beekse Akkers is afgehaald. De 
verwachting bestond dat de raad zou worden geïnformeerd als de geheimhouding er af gaat. 
Nu stond het in de krant.  
Dit zal worden nagegaan. 
Het mailadres blijkt nog niet voor alle leden te werken. Dit wordt nagegaan bij ICT. 
 
Actielijst: 



 

Nr Datum Onderwerp Actie Uitvoering 
1. 28-11-

2023 
Evaluatie vergaderstructuur Vervolgnotitie Griffier 

2.  28-11-
2023 

Geheimhouding aankoop 
gronden Beekse Akkers 

Nagaan 
opheffing 
geheimhouding 

Griffier 

3.  28-11-
2023 

Mailadressen commissieleden Beschikbaarheid 
voor alle 
commissieleden? 

Griffier 

 


